
      Ζητήματα Νεράϊδας στο Δημοτικό Συμβούλιο Καρδίτσας… 

             Ερωτήσεις Κρανιά & απαντήσεις των αρμοδίων…  
 

____________________________________ 
ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ ΚΑΡΔΙΤΣΑΣ / ΤΡΙΤΗ 18 ΟΚΤΩΒΡΙΟΥ 2022… ΒΡΑΔΥ…   

…Βίντεο… 0:00:00’… έως 2:32:25’… 

 

…ερωτήσεις Βασίλη Κρανιά… 18.10.22… 

 

…0:11:03’…Δήμαρχος: …ενημέρωση… 

…0:11:40’…αγροτική οδοποιία… πολλά λεφτά… έδωσε ο αρμόδιος υφυπ… 

…0:16:15’…ΑηΓιάννη Παλιούρι… μοναστήρι… έγινε ο δρόμος… ολοκληρώθηκε… 

…0:16:58’…ΣΑΤΑ χωριά… προχωράει… ο εργολάβος… είναι τώρα στο Καροπλέσι… 

τελειώνει… πηγαίνει στη Ραχούλα… και μετά θα πάει Αμάραντο… & μετά θα ανέβει 

Σαραντάπορα και Νεράϊδα… δλδ θα κλείσει με τις ορεινές περιοχές… και μένουν κάποια 

σημεία στον κάμπο της Καρδίτσας που είναι πιο εύκολα… 

…0:20:31’…άσφαλτος δρόμου Καρδιτσομάγουλα - Μακρυχώρι… εντάχθηκε… πήραμε τα 

λεφτά από το υπ. Αγροτ ανάπτ. 

…0:21:12’…τέλος… επίκειται σύντομα να δημοπρατήσουμε τα 500.000 ευρώ που τα κάναμε 

700.000 για τις ορεινές Κοινότητες… με τα οποία θα κλείσουμε τυχόν ατέλειες… 

προβλήματα… τα οποία δεν ολοκληρώθηκαν με τη ΣΑΤΑ… τα οποία του χρόνου το 

καλοκαίρι… τότε θα ξεκινήσει αυτή η εργολαβία… θα καλύψουμε οτιδήποτε άλλες ανάγκες 

παρουσιαστούν… ή δεν έχουν ικανοποιηθεί από τα έργα της ΣΑΤΑ… ευχαριστώ 

πρόεδρε…0:21:42’…  

…0:21:44’…ερωτήσεις… 

…0:21:55’…Σβάρνας… 

 

…00:28:57’…Κρανιάς… το σοβαρό θέμα με τη Νεράϊδα… όπως με πληροφόρησαν οι 

κάτοικοι… το έχουν ανεβάσει και στα μίντια… προχθές τουλάχιστον 20 ανεπιτήρητα 

βοοειδή μπήκαν σε κάποια χωράφια… που είχαν καστανιές και… δεν άφησαν τίποτα… δεν 

βλέπουμε να προχωράει το θέμα… παρ’ όλο που είπατε ότι… θα βρείτε κάποιον άνθρωπο… 

να πιάσει κάποια… ο φερόμενος μέχρι κάποια στιγμή εργολάβος… διατίθεται από ότι μου 

είπαν οι κάτοικοι… να κάνει αυτή τη δουλειά… με κάποιο τιμολόγιο… (φωνή από κάτω)… 

δεν ξέρω… εσείς θα το… αν κάνετε συνεννόηση... μαζί του να μας πείτε… και πώς θα το 

αντιμετωπίσετε…0:29:35’…  

 

…00:36:35’…Παπαδημητρίου… όσο για τα ανεπιτήρητα που λές… κε Κρανιά… εγώ 

μιλάω με τους προέδρους των δημοτικών διαμερισμάτων εκεί… δεν με έχει αναφέρει 

κανένας ότι… υπήρξαν 20 βοοειδή… κλπ… και να έχουν κάνει και καταστροφές… και 

τέτοια… εκτός κι αν σε ειδοποίησαν σήμερα… εσένα και σε ενημέρωσαν… αλλά και εγώ 

που είμαι υπεύθυνος… δλδ για αυτά… γιατί κάποιος δεν με παίρνει τηλέφωνο… για να με 

πεί και να με ενημερώσει… δλδ το τί γίνεται… και ποιος είναι αυτός ο εργολάβος… που 

μπορεί και προτείνουν οι κάτοικοι… και προτίθεται… λοιπόν και μπορεί να μαζέψει… γιατί 

δεν έρχεται να μιλήσει… μαζί μου… και μιλάει μαζί με εσένα δλδ… γιατί κρύβεται… δεν 

κατάλαβα… (φωνή από κάτω)… ναι ωραία… αυτά είχα να σου πώ… όσο για το θέμα δλδ τι 

κάνουμε εμείς… τί ενέργειες… προσπαθούμε… και το θέμα θα διευθετηθεί… πολύ 

σύντομα… κε Κρανιά…0:37:39’…            

 

χχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχ 

_________________________________________ 

Karditsalive / ΤΕΤΑΡΤΗ 19 ΟΚΤΩΒΡΙΟΥ 2022 / 09:01’ 

Τα ανεπιτήρητα βοοειδή "μπούκαραν" πάλι στο Δημοτικό Συμβούλιο Καρδίτσας 

Έχει χαθεί πλέον το μέτρημα για το πόσες φορές απασχόλησε το Δημοτικό Συμβούλιο 

Καρδίτσας, το θέμα των ανεπιτήρητων βοοειδών στη Νεράιδα και την ευρύτερη 



περιοχή και το ότι συνεχίζει να το κάνει, μαρτυρά ότι το πρόβλημα δεν έχει λυθεί και 

συνεχίζει να υφίσταται. 

Τελευταίο "κρούσμα" η συνεδρίαση της Τρίτης 18 Οκτωβρίου, με τον κ. Κρανιά να 

υποστηρίζει ότι ενημερώθηκε από κατοίκους της περιοχής, πως 20 βοοειδή μπήκαν σε 

χωράφια με καστανιές και προκάλεσαν πολλή μεγάλη καταστροφή. Μάλιστα πρόσθεσε, με 

δεδομένο ότι ο Δήμος αναζητά άτομα για την περισυλλογή των ζώων, πως εργολάβος 

επικοινώνησε με τους κατοίκους και φέρεται διατεθειμένος να την αναλάβει. 

Απαντώντας επ αυτών ο αρμόδιος αντιδήμαρχος κ. Παπαδημητρίου δήλωσε άγνοια για το 

περιστατικό και εξέφρασε την απορία γιατί κανένας δεν ανέφερε τίποτα στον Δήμο, παρά 

μόνο στον κ. Κρανιά. Επίσης, ζήτησε να μάθει, με σκωπτική διάθεση, ποιος είναι αυτός ο 

εργολάβος που εμφανίζεται διαθέσιμος αλλά ενώ γνωρίζει ότι ο Δήμος ψάχνει άτομο, 

τηλεφωνεί σε όλους εκτός από τον ενδιαφερόμενο. 

Καταλήγοντας ο κ. Παπαδημητρίου μίλησε για συντονισμένες ενέργειες από τον Δήμο, που 

πολύ σύντομα θα δώσουν λύση. 

Π.Κ. 

 

_________________________________________ 

ΔΟΛΟΠΕΣ ΝΕΡΑΪΔΑΣ - ΣΠΙΝΑΣΑΣ / ΠΕΜΠΤΗ 20 ΟΚΤΩΒΡΙΟΥ 2022  
 

●●● το θράσος και η κοροϊδία δεν έχουν πλέον όρια…!!!  

●●● αντί να απολογηθεί που δεν έλυσε ακόμα το πρόβλημα…!!!  

●●● αντί να ντρέπεται που σε κάθε συνεδρίαση του γίνεται ερώτηση για αυτό που πρέπει να 

κάνει και δεν έκανε ακόμα…!!! 

●●● προσπαθεί να γίνει από κατηγορούμενος… κατήγορος…!!! 

●●● αυτός είναι ο αρμόδιος Αντιδήμαρχος για να λύσει το πρόβλημα με τα ανεπιτήρητα… ο 

πρόεδρος της τριμελούς επιτροπής… που ο ίδιος ο Δήμαρχος Καρδίτσας του το ανέθεσε… ο 

αντιδήμαρχος που θα μείνει στην ιστορία για το θράσος και τον κοροϊδία του…!!! 

●●● όπως γράφει και το δημοσίευμα (και ευχαριστούμε θερμά την Karditsalive για ακόμα 

μια φορά και για αυτό το δημοσίευμά της)… αμέτρητες είναι πλέον ο φορές που του έγινε 

ερώτηση στο Δημοτικό Συμβούλιο (από τον επικεφαλής της Λαϊκής Συσπείρωσης Βασίλη 

Κρανιά και τον ευχαριστούμε θερμά για ακόμα μια φορά)… και πάντα καταλήγει στο... 

«σύντομα θα λύσουμε το πρόβλημα»… και περνάνε οι μήνες… περνάνε τα χρόνια…!!! 

●●● στην αρχή απαντούσε με ασυνάρτητα που δεν έβγαινε κανένα νόημα… μετά άλλαξε 

τακτική και απαντάει παραποιώντας τα πάντα προσπαθώντας να θολώσει τα νερά και να 

ξεπεράσει το στρίμωγμα της ερώτησης…!!! 

●●● να διευκρινίσουμε δυο πράγματα… 

●●● 1) ότι η ερώτηση ήταν γιατί δεν κάλεσε ακόμα τον «εργολάβο» με τον οποίο  ο 

προκάτοχός του αρμόδιος αντιδήμαρχος Κουφόπουλος έφτασε στο σημείο να υπογράψουν… 

αλλά δεν υπέγραψαν τότε (Μάης 2021) επειδή δεν μπορούσε λόγω χρέους να πάρει χαρτί από 

τον ΕΦΚΑ… τώρα λοιπόν αφού αποφάσισαν να πληρώσουν άνθρωπο με μεροκάματα… 

υποθέτουμε ότι θα μπορούσε εκείνος να αναλάβει την περισυλλογή με μεροκάματο… να τον 

καλέσουν και να τον ρωτήσουν αν θέλει και αν μπορεί… ήταν η ερώτηση που αυτός 

παραποίησε για να θολώσει τα νερά…!!! …να τονίσουμε εδώ ότι όλοι περιμέναμε μόλις 

ανέλαβε (Αύγουστος 2021) να συνεχίσει από εκεί που σταμάτησε ο προκάτοχός του 

(Κουφόπουλος)… και να κάνει αυτό… όμως αντί αυτού… βλέπετε τι κάνει…!!! 

...ή να βγάλει μια ανακοίνωση στις εφημερίδες να βρεθεί κάποιος άλλος…!!! …γιατί δεν 

κάνει τίποτα από τα δύο…??? 

●●● 2) όσο για τις αμφιβολίες που έχει για το αν κάνουν ζημιές τα ανεπιτήρητα και αν 

μπαίνουν σε χωράφια… άς ανέβει ο ίδιος στην Νεράϊδα να ρωτήσει για αυτό τους μόνιμους 

κατοίκους… και αν βρεί έστω έναν που να του πεί το αντίθετο… να μας τον πεί να τον 

μάθουμε κι εμείς… ο Κρανιάς ανέβηκε στη Νεράϊδα και μίλησε με τους κατοίκους και 

άκουσε δημόσια στο μαγαζί την αγωνία τους για το πρόβλημα… και υποσχέθηκε δημόσια 

στους κατοίκους ότι θα συνεχίσει να ρωτάει μέχρι να λυθεί το πρόβλημα…!!! …εσύ αρμόδιε 

αντιδήμαρχε γιατί δεν ανέβηκες ούτε μια φορά στη Νεράϊδα…??? …ενώ συνέχεια λές «θα 

ανέβω»… ακόμα δεν ανέβηκες…!!! 



●●● λοιπόν αρμόδιε αντιδήμαρχε… ένα σου λέμε… αφήστε (κι εσύ και ο Δήμαρχος) τις 

υπεκφυγές και τις κωλυσιεργίες και λύστε άμεσα το πρόβλημα…!!! …με τις λύσεις που 

συνέχεια σας προτείνουμε…!!! 

●●● Βασίλη Κρανιά συνέχισε να τον ρωτάς σε κάθε συνεδρίαση…!!!    
 

χχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχ 

 

χχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχ 

 

                                   ΤΕΛΟΣ ΑΡΧΕΙΟΥ ΕΔΩ 

 


